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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
amely készült a 

VELENCEI -TÓ KÖRNYÉKI TÖBBCÉLÚ K ISTÉRSÉGI TÁRSULÁS 
2011. április 11-én 11:00 órakor 

a Gárdonyi Kistérségi Iroda Tárgyalótermében (Velence, Balatoni út 65.) 
megtartott rendkívüli üléséről 

 
       A Társulás Tanács tagjai részéről jelen vannak:      
         

Tóth István     Gárdony Város polgármestere 
Takács János   Pákozd Község polgármestere 
Mészárosné Hegyi Gyöngyi   Sukoró Község polgármestere  
Wagner Péter   Nadap Község polgármestere 
Dr. Farsang Zoltán                              Kápolnásnyék Község polgármestere 
Dr. Virányiné dr. Reichenbach Mónika Pázmánd Község polgármestere 
Füzesiné Kolonics Ilona    Zichyújfalu Község polgármestere 
Kurcz Mária   Vereb Község polgármestere 

 
 
A Társulás Tanács tagjai részéről nincsenek jelen: 
Oláhné Surányi Ágnes         Velence Város polgármestere 

 
Tanácskozási joggal jelen vannak:  
 
Galambos Zsuzsanna   Gárdonyi Kistérségi Iroda irodavezető 

 
         Jegyzőkönyvvezető: 

Nochtáné Sulyok Mariann                 Gárdonyi Kistérségi Iroda  
 
 
Tóth István köszönti az egybegyűlteket, megállapítja, hogy a tanács határozatképes.  Felkéri 
Vereb polgármesterét hitelesítőnek, a Tanács 8 igen szavazattal, 0 nem és 0 tartózkodással 
elfogadja a hitelesítő személyét. Kurcz Mária Vereb polgármester asszonya javasolja, hogy a 
napirendi pontok közé vegye fel a Tanács a közösségi busz beszerzésével kapcsolatos levelet. 
Vereb, Pázmánd községek kezdeményezését a közösségi busz beszerzésével kapcsolatban a 
tanács 5 igen, 3 nem, 0 tartózkodás mellett napirendre tűzte. A napirendi pontokat a Tanács 7 
igen és 1 nem szavazattal 0 tartózkodás mellett határozathozatal nélkül elfogadta. 
 
 
Napirendek: 
 
A „települési önkormányzatok többcélú kistérségi társulásáról” szóló 2004. évi CVII. tv. 
alapján tárgyalandó napirendek:  
 
1./  Pázmánd és Vereb Község polgármestereinek kezdeményezése a közösségi busz 
beszerzésével kapcsolatban hozott 67/2010. (III.25.) számú határozat felülvizsgálatára 
 
2./ Javaslat a TIOP 1.1.1-07/1-2008-0613 azonosító számon regisztrált projekt megvalósítása 
érdekében a Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás, mint ajánlatkérő által 
indított nyílt közbeszerzési eljárást lezáró döntés meghozatalára vonatkozóan  
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3./ Javaslat a 2011.évi szúnyoggyérítéshez kapcsolódó közbeszerzési eljárás szakértőjének 
kiválasztására és a közbeszerzési eljárás lefolytatására vonatkozóan 
 
4./ Egyebek 
 
 
1. számú napirendi pont 
Pázmánd és Vereb Község polgármestereinek kezdeményezése a közösségi busz 
beszerzésével kapcsolatban hozott 67/2010. (III.25.) számú határozat felülvizsgálatára 
 
Tóth István elnök: Megkaptam Kutai Tibor levelét a közösségi busszal kapcsolatban. A 
levélben Kutai Tibor – az akkori kistérségi elnök illetve Pázmánd Község polgármestere – 
leírja, hogy a közösségi busz beszerzéséhez szükséges önerő nem állt a két érintett 
önkormányzat - Vereb és Pázmánd – rendelkezésére, ezért a közbeszerzési eljárás nem került 
kiírásra. Erről a kistérség többi polgármesterének nem volt tudomása. Pázmánd, Vereb 
Községek polgármestereinek levelével kapcsolatban szeretném elmondani, hogy a kért 
intézkedések megtörtének: Galambos Zsuzsanna irodavezető összeállította a kért anyagot, 
Kutai Tibor felszólításra került és válaszolt is. A belső ellenőr felkérése még nem történt meg, 
mert sok pénzbe kerül, de nem zárkózik el tőle a társulás.  Nem tartom reálisnak, hogy a 
kistérség települései fizessék ki a kamatot. 
 
Dr. Buday Sántha Andrea ügyvéd: Vita a büntetőkamat megfizetéséről szól. Azt kell 
megállapítani, hogy ki a felelős azért, hogy ezt büntetőkamatot meg kell fizetni. Az SZMSZ 
értelmében a Társulás képviseletét az elnök látja el, a döntési jogkör a Társulást illeti meg, a 
végrehajtás az elnököt illetve a pénzügyi bizottság elnökét vagy az iroda vezetőjét terheli. A 
Társulás által hozott határozatban – amely szerint Pázmánd és Vereb Községeknek kell 
visszafizetniük a kamatot – nincs megindokolva, hogy miért a 2 településnek kell fizetnie, 
nincs jogalap. A kötelezettséget a Társulás vállalta, ezért a felelősség is az övé. Kérjük, hogy 
a Társulás vizsgálja meg, hogy kinek a részéről történt mulasztás és azzal fizettesse meg a 
büntetőkamatot. Javaslom az eddig hozott határozat visszavonását, vagy legalábbis 
felfüggesztését, mert nem megalapozott. 
 
Nochtáné Sulyok Mariann gazdasági vezető: A pályázatot nem azért kell kétszeres kamattal 
visszafizetni, mert másra lett fordítva a pályázati összeg, hanem azért, mert a pályázat 
meghiúsult, nem került megvásárlásra a közösségi busz. Azzal nem történt szerződésszegés, 
hogy az összeg lekötésre került.  
 
Dr. Buday Sántha Andrea ügyvéd: Szerződésszegés történt, mert nem a szerződésben 
rögzített célra lett felhasználva a pályázati pénz. A képviselő-testület nem akarja megfizetni a 
kamatot. Lakossági feljelentés alapján bírósági per folyik Kutai Tibor ellen. Fel kell állítani 
egy bizottságot, amely átnézi a rendelkezésre álló anyagokat és megállapítja a felelősségeket. 
 
Tóth István elnök: Nem vitatom az Ügyvédasszony érveit. A busz beszerzését a két érintett 
önkormányzat kezdeményezte, a Társulás többi tagja ebben támogatta őket. A Társulás elé 
nem került napirendként, hogy hol tart a pályázat, ezért a többiek csak a visszafizetésről 
értesültek. A két képviselő-testület határozatot hozott arról, hogy indulni szeretne a 
pályázaton, biztosítja a szükséges önrészt. Miért nem kérdezett rá a testület a Társulás 
elnökére, hogy hol tart az ügy? Vereb polgármestere miért nem kérdezett rá? 
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Nochtáné Sulyok Mariann gazdasági vezető: Az Államkincstár tájékoztatása szerint a 
kamatot a 2009. évi kamatszámítás szerint kell visszafizetni, amely jelentősen magasabb, mint 
a 2010. évi. Az elszámoláshoz szükséges táblázat még nem került kiküldésre, ezért ezt 
egyenlőre tájékoztatónak tekintjük és vitatjuk. 
 
Kurcz Mária Vereb Község polgármestere: Vereben testületi határozat van arról, hogy 
indul a pályázaton 2 millió forintos önrésszel. Többször egyeztettem szóban Kutai Tiborral, 
aki megnyugtatott, hogy intézkedik az ügyben. Annyiban hibáztam, hogy ezt nem kértem 
írásban. Az egyeztetés csak Pázmánddal történt meg, Verebbel nem vették fel a kapcsolatot. 
 
Takács János Pákozd Község polgármestere: A pályázatok kapcsán a kistérségen belül van 
egy kialakult gyakorlat. A pályázatok egy részénél a Társulás lehet csak a pályázó, miközben 
csak egy-egy települést vagy intézményt érint. A kialakult gyakorlat értelmében ugyan a 
Társulás nyújtja be a pályázatot, de az érintett település aktívan részt vesz annak 
menedzselésében és nem hárítja át a Társulásra a felelősséget. Egy együttműködési 
megállapodást kellett volna kötni, amelyben leszabályozásra kerülnek a feladatok és a 
felelősségek. Ez elmaradt. 
 
Dr. Virányiné dr. Reichenbach Mónika Pázmánd Község polgármestere: Szeretném 
felhívni a figyelmet a következetességre és arra, hogy mindennek az alapja a jog. Itt a 
gyakorlat nem jogkövető. A kamat megfizetésére nincs jogalap. A testületi ülésen többször 
rákérdeztem, hogy hogyan áll a busz ügye, de nem kaptam választ. A képviselő-testület nem 
akarja kifizetni a kamatot. A belső ellenőrzést visszamenőlegesen 4 évre kérte a Társulás, 
ezért ez többletköltséget nem okoz. 
 
Tóth István elnök: Most kell megoldást találni, nem lehet megvárni a bírósági per végét. 
Köszönöm Ügyvédasszony hozzászólását. Valakinek meg kell fizetni a kamatot és ezt a 
társult önkormányzatok nem tudják megtenni, a kistérségnek pedig nincs pénze. Előlegezze 
meg a két önkormányzat, aztán perelje vissza a felelősöktől. El kell dönteni, hogy teszünk-e 
feljelentést ismeretlen tettes ellen. 
 
Füzesiné Kolonics Ilona Zichyújfalu Község polgármestere: Zichyújfalu is érintett volt a 
pályázatban az iskola felújításával. Mikor megcsúszott a közbeszerzés és kértem a határidő 
módosítását az akkori elnöktől, akkor derült ki, hogy ez már nem lehetséges, mert Pázmánd 
már kért egyszer határidő módosítást.  
 
Dr. Virányiné dr. Reichenbach Mónika Pázmánd Község polgármestere: A rendőrség 
már jelezte, hogy ez ügyben rendőrségi vizsgálat folyik. Gondolom megkeresik majd a 
kistérséget is. Nem a Magyar Államkincstárhoz, hanem az Önkormányzati és Gazdasági 
Főosztályhoz kell fordulni, hogy az eljárás befejezéséig járuljanak ahhoz hozzá, hogy a 
kamatfizetést felfüggesszék. 
 
Kurcz Mária Vereb Község polgármestere: A csatornaberuházás miatt Verebnek fizetési 
nehézségei vannak. A pénz lekötésre került, a kamatbevételből nem lehet visszafizetni a 
büntetőkamatot? Mivel ez a pénz a Társulásnál lett elköltve, nem vállalná be ezt a többi 
település? Mivel mindenki használta. 
 
Galambos Zsuzsanna irodavezető: A kamat az intézmények finanszírozására lett 
felhasználva és nem az iroda működésére. Jelenleg olyan határozat van érvényben, hogy a 
keletkezett kamatbevételt nem kell levonni. 
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Tóth István elnök: A MÁK inkasszálni fog, nem lesz pénz a fizetésekre. Állásfoglalást 
kérünk a felettes hatóságtól, hogy van-e lehetőség a kamatfizetés halasztására a bírósági 
eljárás lezárásáig. Nem javaslom a belső ellenőr bevonását. A rendőrség jelenleg vizsgálódik. 
Ha bevonunk egy ügyvédet, az megint pénzbe kerül. Született egy határozati javaslat, mely 
szerint a Társulás kérjen engedélyt a felettes szervtől a kamatfizetés felfüggesztésére a per 
kimeneteléig. Egyben javaslom a napirendi pont felfüggesztését. 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta   
Pázmánd és Vereb Község polgármestereinek kezdeményezését, amelyben a közösségi 
busz beszerzésével kapcsolatban hozott 67/2010. (III.25.) számú határozat 
felülvizsgálatát kérték és 8 igen, 0 nem szavazat illetve 0 tartózkodás mellett az alábbi 
határozatot hozza: 
 

 
Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 

 
A VKTKT 78/2011. (IV.11) sz. határozata 

 
A Társulási Tanács döntött arról, hogy a Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi 
Társulás Társulási Tanácsa kérelmezi a felettes hatóságnál, hogy a közösségi busz 
beszerzésére kiírt, de meghiúsult pályázat kapcsán keletkezett kamatfizetési 
kötelezettséget függesszék fel addig, amíg a bírósági eljárás során megállapításra kerül a 
felelősség és a felelősök köre. A Társulás a napirendi pontot érdemben a 2011. április 29-
ei soros ülésén újra napirendre tűzi. 
 
Felelős: Tóth István elnök 
               Galambos Zsuzsanna irodavezető  
Határid ő: 2010. április 29. 
 
 
 
2. számú napirendi pont 
Javaslat a TIOP 1.1.1-07/1-2008-0613 azonosító számon regisztrált projekt megvalósítása 
érdekében a Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás, mint ajánlatkérő által 
indított nyílt közbeszerzési eljárást lezáró döntés meghozatalára vonatkozóan  
 
Galambos Zsuzsanna irodavezető: Az eljárást bonyolító ügyvéd elküldte a bírálati 
jegyzőkönyvet. 3 részajánlati körre lett kiírva a közbeszerzés, mindegyik sikeres volt, a 
bírálati jegyzőkönyv részletesen tartalmazza a közbeszerzés eredményét. A Társulásnak arról 
kell határoznia, hogy lezárja a közbeszerzési eljárást, sikeresnek minősíti és kiválasztja a 
nyertes pályázókat. 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta  
TIOP 1.1.107/1-2008-0613 pályázat kapcsán indított nyílt közbeszerzési eljáráshoz 
kapcsolódó előterjesztést és 8 igen, 0 nem szavazat illetve 0 tartózkodás mellett az alábbi 
határozatot hozza: 
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Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 79/2011. (IV.11) sz. határozata 

 
A Társulási Tanács döntött arról, hogy a 28/2011 (II.25.) sz. határozatával elindított 
nyílt közbeszerzési eljárást lezárja. Az eljárás nyertesének a bíráló bizottsági 
jegyzőkönyv 6. pontja alapján összességében a legelőnyösebb ajánlatot nyilvánítja, az 
alábbiak szerint:  
1. részajánlati kör – Informatikai eszközök 
 

Ajánlattevő neve: FullTec Computer Kft. 

Ajánlattevő címe: 1196 Budapest, Jáhn Ferenc u. 226. 

Bruttó ajánlati ár: 20.473.875 Ft 

 

2. részajánlati kör – Tantermi csomag I. 

 

Ajánlattevő neve: Nádor Rendszerház Kft. 

Ajánlattevő címe: 1152 Budapest, Telek u. 7-9. 

Bruttó ajánlati ár: 24.044.625 Ft 

 

3. részajánlati kör – Tantermi csomag II. 
 

Ajánlattevő neve: Albacomp RI Kft. 

Ajánlattevő címe: 8000 Székesfehérvár, Mártírok útja 9. 

Bruttó ajánlati ár: 10.728.803 Ft 

 
 
A Tanács döntött arról is, hogy nyertes ajánlattevő visszalépése vagy a Kbt. 91.§.(2) 
bekezdés b) pontjában meghatározott körülmények fennállása esetén az összességében 
legelőnyösebb ajánlatot követő ajánlatnak az alábbi ajánlatokat nyilvánítja:  

 
1. részajánlati kör – Informatikai eszközök 
 

Ajánlattevő neve: Nádor Rendszerház Kft. 

Ajánlattevő címe: 1152 Budapest, Telek u. 7-9. 
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Bruttó ajánlati ár: 20.896.625 Ft 

 

2. részajánlati kör – Tantermi csomag I. 

 

Ajánlattevő neve: Aquis Informatikai Zrt. 

Ajánlattevő címe: 1035 Budapest, Vörösvári út 103-105. 

Bruttó ajánlati ár: 24.335.386 Ft 

 

3. részajánlati kör – Tantermi csomag II. 
 

Ajánlattevő neve: Aquis Informatikai Zrt. 

Ajánlattevő címe: 1035 Budapest, Vörösvári út 103-105. 

Bruttó ajánlati ár: 11.498.906 Ft 

 
 
A Tanács felhatalmazza az elnököt a nyertes szállítókkal kötendő szerződés aláírására 
2011. 04.22-én.  
 
Felelős: Tóth István elnök 
               Galambos Zsuzsanna irodavezető  
 

3. számú napirendi pont 
Javaslat a 2011.évi szúnyoggyérítéshez kapcsolódó közbeszerzési eljárás szakértőjének 
kiválasztására és a közbeszerzési eljárás lefolytatására vonatkozóan 
 
Tóth István elnök: Előzetesen tájékozódtam a szúnyoggyérítés ügyében. Nehéz lesz ennyi 
pénzért hatékony eredményt elérni. 
 
Mészárosné Hegyi Gyöngyi Sukoró Község polgármestere: Hasonló eredményre jutottam, 
egy cég fog árajánlatot beadni. Nehéz lesz, mert a költségek még nem ismeretesek. 
 
Wagner Péter Nadap Község polgármestere: Javaslom, hogy ne írjunk ki közbeszerzési 
eljárást. Minden település, amely szúnyogot akar irtatni önállóan szerződjön, de ugyanazzal a 
céggel. Majd kötnénk egy együttműködési megállapodást a legjobb ajánlatot nyújtó 
vállalkozóval. Nem kell földi- biológiai gyérítés, mert nem hatékony. Kérdés, hogy érdemes-e 
az eddigi feltételekkel pályázni, ha egyáltalán lesz pályázat. 
 
Tóth István elnök: Árajánlati felhívást kell közzétenni. Ellenőrre szerintem szükség van, 
mert a településeket képviseli a vállalkozóval szemben. 
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Galambos Zsuzsanna irodavezető: Lehetőség van az elektronikus árlejtéssel való 
közbeszereztetésre, tehát amikor beérkeznek az árajánlatok egy fordított licittel meg lehet 
versenyeztetni a vállalkozókat. 
 
Takács János Pákozd Község polgármestere: Javaslom, hogy azért a pályázat megjelenését 
kísérjük figyelemmel. Szakértő alkalmazását javaslom, nemcsak a csípésszámot számolja, 
hanem a hatóanyag minőségét is vizsgálja. 
 
Tóth István elnök: Összefoglalom a javaslatot: kérjünk árajánlatokat, amelyben kikötjük, 
hogy nem is kérünk földi-biológiai gyérítést csak légi-kémiait. Kérem, hogy jelezzétek az 
Iroda fele, hogy részt kívántok-e venni a gyérítésben és a terület nagyságát szerdáig. Ellenőrre 
is kérjünk ajánlatokat. 
 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta   
a szúnyoggyérítéssel kapcsolatos előterjesztést és 8 igen, 0 nem szavazat illetve 0 
tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza: 
 

 
Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 

A VKTKT 80/2011. (IV.11) sz. határozata 
 

A Társulási Tanács döntött arról, hogy a Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi 
Társulás Társulási Tanácsa nem ír ki közbeszerzési eljárást a szúnyoggyérítéshez 
kapcsolódóan, hanem árajánlatokat kér be. Minden érintett önkormányzat egyénileg 
köt szerződést a legjobb ajánlatot benyújtó vállalkozóval előre rögzített nagyságú 
területre (hektárra). 
 
Felelős: Tóth István elnök 
               Galambos Zsuzsanna irodavezető  
Határid ő: 2010. április 29. 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta   
a szúnyoggyérítéssel kapcsolatos előterjesztést és 8 igen, 0 nem szavazat illetve 0 
tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza: 
 

 
Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 

A VKTKT 81/2011. (IV.11) sz. határozata 
 

A Társulási Tanács döntött arról, hogy a Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi 
Társulás Társulási Tanácsa a szúnyoggyérítés esetében nem kér földi-biológiai 
gyérítésre árajánlatot, csak légi-kémiai írtásra. 
 
Felelős: Tóth István elnök 
               Galambos Zsuzsanna irodavezető  
Határid ő: 2010. április 29. 
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A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta   
a szúnyoggyérítéssel kapcsolatos előterjesztést és 8 igen, 0 nem szavazat illetve 0 
tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza: 
 

 
 

Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 82/2011. (IV.11) sz. határozata 

 
A Társulási Tanács döntött arról, hogy a Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi 
Társulás Társulási Tanácsa a szúnyoggyérítési eljárás hatékonyságának vizsgálatára 
szakértői árajánlatokat kér be. 
 
Felelős: Tóth István elnök 
               Galambos Zsuzsanna irodavezető  
Határid ő: 2010. április 29. 
 
 
 
4. számú napirendi pont 
Egyebek 
 
Galambos Zsuzsanna irodavezető: Kiküldtük az e-mailt a kötelezettségvállalásokról. Az 
előző ülésen született egy olyan döntés, hogy a társult önkormányzatok a szúnyoggyérítés 
önrészére vállaljanak írásbeli kötelezettséget illetve küldjenek szándéknyilatkozatot. 
Kápolnásnyék kivételével ezek a határozatok nem érkeztek meg. Mozdulj Velencei-tó 2011. 
évi programsorozat kapcsán Barcs János minden önkormányzattal egyeztetett, a megbeszéltek 
szerint módosította a költségvetési táblát. 
 
Tóth István elnök: Az 1. napirendi pontra térjünk vissza 2011. április 29-én. Addig 
igyekezzünk találni kompromisszumos megoldást. Köszönöm mindenkinek a megjelenést és 
az érdemi munkát. Az ülést berekesztem. 
 
 

k.m.f. 
 
 
 
 

 Tóth István     Galambos Zsuzsanna 
 Elnök       Irodavezető 
 
 
 
Jegyzőkönyvet készítette: Nochtáné Sulyok Mariann 
 
 
 
Jegyzőkönyvet hitelesítette:  Kurcz Mária 
    Vereb Község polgármestere 


